
经典 ~ Highlight: 
 世界文化遗产 – 京都清水寺 &富士山 
          UNESCO World Heritage –  Kyoto Kiyomizu Temple & Mt. Fuji 
 欣赏日本春季百花争艳的壮丽景观 – 滨松花卉园  (视天气而定) 
          Japanese Flower Park in Spring – Hamamatsu Flower Park     ( Subject to weather condition ) 

 精致日式美食 – 黑毛猪定食，天妇罗定食，陶板烧定食，日式烧肉，寿司套餐，温泉酒店料理。 
          Local Delicacy – Black Pork Set, Tempura Set, Sukiyaki, BBQ Pork, Sushi Cuisine, Hot Spring Cuisine  
 日本新干线体验 – 体验日本子弹火车 
          Experience the Japan high speed Bullet Train          

SGDJDB-7/D7 



KLIA 2      Kansai Airport (MOB) 

Departure from KLIA and flight to Osaka “Kansai Airport”.  

吉隆坡第2国际机场  大阪 (机上用餐) 

集合于吉隆坡国际机场，乘搭班机飞往日本大阪。 

Osaka      Kyoto     Hamamatsu (B/L/D) 

 Osaka Castle (PhotoStop): Osaka castle is one of Japan's most famous landmarks and it played a 
major role in the unification of Japan during the sixteenth century of the Azuchi-Momoyama 
period. 

 Shinsaibashi Shopping Arcade: The Shinsaibashi is the largest shopping area in Osaka where many 
boutiques and specialty shops are gathered, attracting local people and visitors.  

 Kyoto Kiyomizu Temple: One of the  most celebrated temples in Japan. It was added into UNESCO 
World Heritage site list in 1994. 

 Heian Shrine: A brightly colored shrine with its vermilion pillars and green roof, and its enchanting 
inner gardens and ponds, reflects the elegance of life in the ancient  Japanese court. 

 Nishijin Textile Centre (Kimono Show): Here you can find a great variety of works created in the 
Nishijin Spirit, like Kimono & Kimono Sashes. And you could enjoy a Kimono show in the centre. 
 

大阪    京都    滨松 (早/午/晚) 

 大阪城(拍照站): 為大阪名勝之一，和名古屋城、熊本城並列日本歷史上的三名城. 在16世纪
的桃山時代是豐臣秀吉的居城、豐臣政權的中心。 

 心斎橋商店街: 大阪最大的购物区，也是日本最长的天缝式购物街，集中了许多精品屋和专卖
店还有很多饮食店。既有日本料理，也可以品尝到中国，韩国，亚洲，美洲和欧洲等地料理。 

 清水寺： 历史悠久的寺庙，整座建筑完全不用铁钉固定。沿途坡道两旁都是日式古老建筑及商
店，摆满了各种各式的日本手工艺品，陶瓷，日本娃娃等。不胜枚举。 

 平安神宮：建造于794年间，它是京都的第一个皇宫。在神宫后院有一座非常宽大且景色怡人的
公园。 

 西阵织和服会馆：西阵织会馆每天都会举行6~7次和服表演，可欣赏京都女性身着和服的婀娜多
姿的古典美。 

Hamamatsu      Mt Fuji (B/L/D) 

 Hamamatsu Flower Park: The park is about 30,000 square meters, and has plants of 3,000 different 
species. Here, you can enjoy seasonal flowers and greenery throughout the year. (subject to 
weather condition) 

        ** If unable to visit the Hamamatsu Flower Park , will be replace by Lake Hamana. 
 Bullet Train Experience 
 Mount Fuji: Mt Fuji, rising above the clouds, is the symbol of Japan and has provided a spiritual 

basis for the Japanese since ancient times, with the height of 3,776 m high. (subject to weather 
condition) 

        ** If unable to visit the Mt Fuji 5th Station, will be replace by Mt Fuji Visitor Information Centre. 
 Oshino Hakkai: Is underground water from Mt Fuji. It begins with the snow on the top of Mt Fuji. 

The water travel over 80 years, and finally spring at Oshino Hakkai. 

滨松     富士山 (早/午/晚) 

 滨松花卉园:滨松花卉圆占地约30千平方米并且有超过三千种不同的花卉。在这里，你能观赏各
个季节的漂亮花卉与绿意。(视天气而定） 

    **如无法在滨松花卉园赏花，行程将会改成前往滨名湖。 
 体验子弹火车 
 富士山: 海拔高达3776米，是日本第一高峰。它气势雄伟，为其他山峰所不及，呈圆锥形的山

姿十分优美，常常被用来作为绘画和文学的创作题材。他作为日本的象征。名扬全世界。 
   (视天气而定）**如无天气不允许，行程将会改成前往富士山研究中心。 
 忍野八海: 有8处来自富士山的地下水涌出的泉水。1985年被环境厅认定为日本一百个最佳水源

地区之一，一年到头吸引着众多的观光客和摄影爱好者的到来。 

Day 1   l   第1天 Hotel/酒店：Kanku Sunplus Hotel or similar class    关空SUNPLUS酒店或同级 

Day 2   l   第2天 Hotel/酒店：Hamamatsu Concord Hotel or similar class     滨松康科德酒店或同级 

Day 3   l   第3天 Hotel/酒店：Tominoko Hot Spring or similar class    富之湖温泉酒店或同级 



Mt Fuji       Hakone      Yokohama    Tokyo (B/L/D) 

 Owakudani: An area with active volcanic zone where sulphurous fumes, its “Black Jewel Eggs” 
cooked in the area’s thermal heat resources, are a Hakone specialty. 

 Lake Ashi Pirate Ship: Was formed in the caldera of Mt Hakone after the volcano’s last eruption 
3,100 years ago. And the boat ride could enjoy dreams and romance while gazing upon the delights 
of Mt Fuji. 

 Peace Park: The stupa, the symbol of the park, keeps the Buddha’s ashes presented by late Indian 
Prime Minister Nehru. 4 golden images of Buddha are also housed. 

 Yokohama Yamashita Park: The first seaside park in Japan located right in front of Yokohama port. 
 Yokohama Chinatown: Japan’s largest Chinatown, located in central Yokohama. 

富士山    箱根    横浜    東京 (早/午/晚) 

 箱根大涌谷: 为3100年前火山爆发的火山口。每当起风时，带着硫磺味的浓烟弥漫期间时，形
成特殊景观。登上山顶，有用火山温泉煮熟的[黑鸡蛋]，据日本人说吃一个可长寿7年。 

 芦ノ湖海盗船：乘坐海盗船游览依着富士山的芦之湖，湖山相映，不同的季节有不同的景致和
情趣。 

 平和公園: 内有各种四季植物花卉和松树，也有一座大型释迦摩尼之塔。 
 横浜山下公園:是滨松最著名的公园。它是一座填海造陆而成的公园。内有许多的雕像和纪念碑。

其中以圣地亚哥市所赠的“水之守护神”，童谣中的主人翁“红鞋小女孩”雕像以及“海鸥的
水兵先生”纪念碑为代表。 

 横滨中华街：是日本，乃至亚洲最大的唐人街，与神户南京町，长崎新地中华街一起并称为日
本三大中华街。 

Day 4   l   第4天 Hotel/酒店: Sunshine City Prince Or similar class  太阳城太子酒店或同级 

KLIA 2 (-) 

Arrive at KLIA.  

吉隆坡第2国际机场 (-) 

抵达吉隆坡。 

Day 6   l   第6天 - 

Tokyo  Haneda International Airport (B/L/D) 

 Imperial Palace: Formerly the Tokugawa family’s residence, was opened in the Meiji Restoration 
and later re-named as the Imperial Palace, and it’s famous for the Nijyubashi Bridge in front of the 
main entrance. 

 Sensoji (Asakusa Kanon Temple): The temple is dedicated to the god of mercy, Kanon. And is 
famous for its Kaminari-mon or Thunder Gate. And you could walk along Nakamise Street, is 
bustling with people buying traditional Japanese snacks, which you could see many snack stalls 
demonstrate how they make it and then sell it still piping hot. 

 Ginza: Is Tokyo’s most famous up market shopping, featuring numerous department stores, 
boutiques, art galleries, restaurants and cafes. Also one of the most expensive, upscale areas in 
Tokyo which is jewelled with upscale retail like Louis Vuitton, Chanel, Hermes, De Beers, Tiffany and 
Apple. 

 Toyota Showroom: Is located in Odaiba, Tokyo Bay. Which display nearly 100 models of Toyota’ Car. 
Automotive Hall site area of 20 thousand square meters, the venue, which is divided into multiple 
topics including: Toyota city gallery, The future of the world, automotive historical treasure. 

東京    羽田国际机场 (早/午/晚) 

 皇居二重桥：它位于东京市中心，护城河和石墙围绕着广大的绿地，离东京车站仅数步之遥。
日本皇室现在亦居住于此。皇居前的大广场成为皇居外苑，游客可由皇居外苑观赏二重桥，这
两座桥是通往皇宫内广场的入口处。 

 浅草寺:建于公元7世纪的佛庙，其象征物是风雷神门，门上挂着一个写有“雷门”两个大字的
大红灯笼。这里每天都会有前来参拜的观光客，终年熙熙攘攘。你也可以在寺前的热闹步行街
“仲见世”购物，此处布满出售纪念品的小店及当地小吃的日式店铺。 

 銀座:与巴黎的香榭丽舍大街，纽约的第五大街齐名，是世界三大繁华中心之一。银座是许多百
年老铺与本土品牌的发祥地，他是日本高级，名牌，流行，品味，信用，货真价实，憧憬，时
尚的代名词。 

 21世紀丰田汽车会馆：坐落在海水湛蓝，高楼林立的东京湾畔。楼分三层，里面展览着近百款
丰田轿车。  

Day 5   l   第5天 - 



Remarks / Notes : 
 

 Notes / 备注 : 

Disclaimer / 免责声明 :  
• Tour commentary will be conducted in Mandarin.  
     全程使用中文讲解。 
• We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or 

without prior notice. 

  如果行程上有必要，我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，恕不另行通知。 
• Hotel is based on 3+4 star rated or similar class.  
     旅游住宿是以3+4星酒店或同等级为准。 
• All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation. 
     所有航班及酒店乃暂时定性，最终确认将随后通知。 
• Local specialty meals are subject to the season and availability at the time of travel. 
     膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。 
• Sightseeing places are subject to change based on weather conditions and natural disaster. 
     行程景点将视气候变化和自然灾害而做适当的调整或改变。 
• All pictures shown are for illustration purpose only., actual may varies. 
      行程上所有显示的图片均仅供为说明用途，实际可能会有所不同。 


